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امیر حاتمی گفته: اعلام آمادگی کرده ایم هرجا خودروسازان مشکلی دارند به کمک آنها برویم؛ چند قرار داد و درخواست در

این خصوص به ما داده شده است.

در حاشیه جلسه هیات دولت و در جمع خبرنگاران؛ 

 به گزارش اسپادانا خبر، امیر حاتمی، وزیر دفاع ایران در حاشیه جلسه هیات دولت و در جمع خبرنگاران گفت: 

هیچ پهپادی از جمهوری اسلامی ایران ساقط نشده است.

وی در باره همکاری صنایع دفاع با صنایع خودرو سازی تصریح کرد:

ما اعلام آمادگی کردیم با توجه به علم صنایع دفاع، خودروسازان هر جا مشکلی دارند به کمک آنها میرویم. الان هم چند قرار
داد و درخواست از سوی خوردو سازان به ما داده شده است.

نگاه ما این است که صنایع دفاعی ما چهل سال است که تحریم است ولی صنایعی که با تحریم روبرو نبودند الان با مشکل
روبرو شده اند.

[1] وزارت دفاعبرچسب ها: 
[2] خاور میانه

[3] صنعت خودرو
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